

Tagasiostu kampaania tingimused

1. Kampaania korraldaja on Sandmani Grupi AS reg. nr 10040727, juriidiline aadress: Laki põik 6, 12918, Tallinn, Eesti.
2. Kampaanias osaleja on füüsiline isik, kes tagastab tagasiostu teenuse raames käesolevates tingimustes esitatud kriteeriumitele vastava seadme ning ostab kampaania käigus Euronicsi kauplustes käesolevates tingimustes nimetatud toote.
3. Ostes uue Samsung Galaxy Watch8 Classic nutikella või Samsung Galaxy Tab S10 Lite tahvelarvuti ja kasutades tagasiostu teenust, lisatakse tagastatava seadme kalkuleeritud väärtusele lisatakse 50.00 eurot. Ostes uue Samsung Galaxy Tab S11, Samsung Galaxy Tab S11 Ultra tahvelarvuti; Samsung Galaxy S25, Samsung Galaxy S25 Plus või Samsung Galaxy S25 Ultra telefoni ja kasutades tagasiostu teenust, lisatakse tagastatava seadme kalkuleeritud väärtusele lisatakse 100.00 eurot. Teised seadmed kampaanias ei osale.*
4. Lisaks käesolevatele kampaania tingimustele kehtivad kõik tagasiostu teenuse tingimused.
5. Tagasiostu hind on indikatiivne. Täpne tagasiostu summa sõltub seadmest ja selle seisundist ning selgub Euronicsi esinduses kohapeal.
6. Kampaania raames saab tagastada ühe Apple või Google Android telefoni, Apple või Samsung nutikella või Apple või Google Android tahvelarvuti mille kalkuleeritud jääkväärtus on üle 10.00€.
7. Tagastatava seadme jääkväärtus koos boonusega on kasutatav ainult uue kampaaniakauba ostmiseks.
8. Jääkväärtust ei saa välja võtta rahas või kinkekaartides.
9. Tagastatav seade ei tohi olla koormatud pandiga, renditud, laenatud, seotud ühtegi kolmanda osapoolega, tähtajalise kliendilepinguga või muu kolmanda osapoole nõuetega.
10. Peale lepingu sõlmimist tagastatav seade kuulub kauplejale.
11. Kogu isiklik informatsioon ja andmed peavad olema tagastatavast seadmest kustutatud ning vajalikud andmed varundatud. Euronics ei vastuta selliste andmete kaotuse eest.
12. Tagastatavast seadmest peavad olema eemaldatud paroolid, PIN koodid, biomeetrilised või muud tarkvaralised piirangud.
13. Kampaanias saavad osaleda vähemalt 18 aastased teovõimelised füüsilised isikud. Juriidilised isikud ei saa osaleda kampaanias.
14. Kampaaniatehingute arv on piiratud.
15. Vääramatü jõu (force majeure) korral on korraldajal õigus kampaania ära jätta.
16. Pettuse- või manipuleerimiskahtluse korral võib korraldaja teavitada pädevaid asutusi ilma etteteatamiseta ja vajadusel peatada kampaaniat.
17. Kampaanias osalemisega annab osaleja nõusoleku oma andmete töötlemiseks vastavalt Euronicsi üldistele privaatsuspoliitika tingimustele mis on leitavad veebiaadressilt <https://www.euronics.ee/privaatsuspoliitika>.
18. Kampaania kehtib alates 01.11.2025 kuni 30.11.2025.

* Kampaanias osalevad järgmiste tootekoodiga uued seadmed:

SM-L500NZKAEUE, SM-L500NZWAEUE, SM-L505FZKAEUE, SM-L505FZWAEUE, SM-X400NZAPEUE, SM-X400NZAREUE, SM-X406BZAPEUE, SM-X406BZAREUE, SM-X730NZAPEUE, SM-X730NZAREUE, SM-X736BZAPEUE, SM-X736BZAREUE, SM-X930NZAPEUE, SM-X930NZAREUE, SM-X936BZAPEUE, SM-X936BZAREUE, SM-S936BDBDEUE, SM-S936BDBGEUE, SM-S936BLBDEUE, SM-S936BLBGEUE, SM-S936BZKDEUE, SM-S936BZKGEUE, SM-S936BZSDEUE, SM-S936BZSGEUE, SM-S938BZBDEUE, SM-S938BZBGEUE, SM-S938BZBHEUE, SM-S938BZKDEUE, SM-S938BZKGEUE, SM-S938BZTDEUE, SM-S938BZTGEUE, SM-S931BDBDEUE, SM-S931BDBGEUE, SM-S931BLBDEUE, SM-S931BLBGEUE, SM-S931BLGDEUE, SM-S931BLGGEUE, SM-S931BZKDEUE, SM-S931BZSDEUE, SM-S931BZSGEUE

Условия кампании возврата

1. Организатором кампании является Sandmani Grupi AS reg. nr 10040727 , юридический адрес: Laki põik 6, 12918, Tallinn, Eesti.
2. Участником кампании является физическое лицо, которое возвращает в рамках услуги выкупа, соответствующее предоставленным критериям и приведённое в настоящих условиях устройство, а также приобретающий, в рамках кампании, в магазине Euronics товар, приведённый в настоящих условиях.
3. Приобретая новые смарт-часы Samsung Galaxy Watch8 Classic или планшет Samsung Galaxy Tab S10 Lite, к сумме рассчитанной стоимости выкупа возвращаемого устройства добавляется 50.00 евро. Приобретая новый планшет Samsung Galaxy Tab S11, Samsung Galaxy Tab S11 Ultra; телефон Samsung Galaxy S25, Samsung Galaxy S25 Plus или Samsung Galaxy S25 Ultra к сумме рассчитанной стоимости выкупа возвращаемого устройства добавляется 100.00 евро. Прочие устройства, в кампании не участвуют.*
4. Помимо настоящих условий, действуют все условия услуги выкупа.
5. Цена выкупа является индикативной. Точная сумма выкупа зависит от возвращаемого устройства и его состояния и будет определена на месте, в представительстве Euronics.
6. В рамках кампании можно вернуть один телефон Apple или Google Android, смарт-часы Apple или Samsung, Apple или Google Android планшет рассчитанная стоимость которого превышает 10.00 евро.
7. Остаточная стоимость возвращаемого устройства может использоваться только для покупки нового товара, соответствующего условиям кампании.
8. Остаточную стоимость нельзя забрать деньгами или подарочными картами.
9. Возвращаемое устройство не должно быть обременено залогом, арендовано, взято в кредит, связано с какой-либо третьей стороной, со срочным клиентским договором или иными требованиями третьей стороны.
10. После заключения договора возвращаемое устройство будет принадлежать торговцу.
11. Вся личная информация и данные должны быть удалены из возвращаемого устройства, для необходимых данных должны быть созданы резервные копии. Euronics не отвечает за сохранность таких данных.
12. Из возвращаемого устройства должны быть удалены пароли, ПИН коды, биометрические данные или иные программные ограничения.
13. В кампании могут участвовать дееспособные физические лица в возрасте от 18 лет. Юридические лица не могут принимать участие в кампании.
14. Количество сделок кампании ограничено.
15. В случае форс-мажора организатор имеет право отменить кампанию.
16. При подозрении на мошенничество или манипуляцию организатор может известить компетентные органы без предварительного уведомления и при необходимости остановить кампанию.
17. Участвуя в кампании, участник дает согласие на обработку своих данных в соответствии с общими условиями Политики конфиденциальности Euronics, с которыми можно ознакомиться по адресу <https://www.euronics.ee/ru/politika-privatnosti>
18. Кампания проводится с 01.11.2025 по 30.11.2025.

* В кампании участвуют новые устройства со следующими кодами моделей:

SM-L500NZKAEUE, SM-L500NZWAEUE, SM-L505FZKAEUE, SM-L505FZWAEUE, SM-X400NZAPEUE, SM-X400NZAREUE, SM-X406BZAPEUE, SM-X406BZAREUE, SM-X730NZAPEUE, SM-X730NZAREUE, SM-X736BZAPEUE, SM-X736BZAREUE, SM-X930NZAPEUE, SM-X930NZAREUE, SM-X936BZAPEUE, SM-X936BZAREUE, SM-S936BDBDEUE, SM-S936BDBGUEUE, SM-S936BLBDEUE, SM-S936BLBGEUE, SM-S936BZKDEUE, SM-S936BZKGEUE, SM-S936BZSDEUE, SM-S936BZSGEUE, SM-S938BZBDEUE, SM-S938BZBGEUE, SM-S938BZBHEUE, SM-S938BZKDEUE, SM-S938BZKGEUE, SM-S938BZTDEUE, SM-S938BZTGEUE, SM-S931BDBDEUE, SM-S931BDBGUEUE, SM-S931BLBDEUE, SM-S931BLBGEUE, SM-S931BLGDEUE, SM-S931BLGGEUE, SM-S931BZKDEUE, SM-S931BZSDEUE, SM-S931BZSGEUE

Buyback Campaign Terms and Conditions

1. The organizer of the campaign is Sandmani Grupi AS, legal address: Laki põik 6 Tallinn, Estonia.
2. A campaign participant is a natural person who returns a device that meets the criteria outlined in these terms and conditions under the buyback service, and purchases the product specified in these terms at an Euronics store during the campaign.
3. When purchasing a new Samsung Galaxy Watch8 Classic smartwatch or Samsung Galaxy Tab S10 Lite tablet and using the buyback service, an additional 50.00 euros will be added to the calculated value of the returned device. When purchasing a new Galaxy Tab S11 or Galaxy Tab S11 Ultra tablet; Samsung Galaxy S25, Samsung Galaxy S25 Plus or Samsung Galaxy S25 Ultra smartphone and using the buyback service, an additional 100.00 euros will be added to the calculated value of the returned device. Other devices are not eligible for the campaign.*
4. In addition to these campaign terms, all terms of the buyback service apply.
5. The buyback price is indicative. The exact buyback amount depends on the device and its condition, and will be determined on-site at an Euronics store.
6. One Apple or Google Android phone, Apple or Samsung smartwatch, Apple or Google Android tablet with a calculated residual value of over 10.00€ can be returned during the campaign.
7. The residual value of the returned device, along with the bonus, can only be used to purchase new campaign items.
8. The residual value cannot be redeemed for cash or gift cards.
9. The returned device must not be encumbered by a commercial pledge, leased, borrowed, linked to any third party, subject to a fixed-term customer contract, or any other third-party claims.
10. After signing the agreement, the returned device becomes the property of the retailer.
11. All personal information and data must be deleted from the returned device, and necessary data must be backed up. Euronics is not responsible for any loss of data.
12. The returned device must have passwords, PIN codes, biometrics, or other software restrictions removed.
13. Only individuals who are at least 18 years old and legally competent may participate in the campaign. Legal entities cannot participate.
14. The number of campaign transactions is limited.
15. In the event of force majeure, the organizer has the right to cancel the campaign.
16. In the event of suspected fraud or manipulation, the organizer may notify the competent authorities without prior notice and may suspend the campaign if necessary.
17. By participating in the campaign, the participant gives consent for their data to be processed in accordance with Euronics' general privacy policy, which can be found at <https://www.euronics.ee/en/privacy-policy>.
18. The campaign is valid from 01.11.2025 until 30.11.2025.

*The campaign includes new devices with the following product codes:

SM-L500NZKAEUE, SM-L500NZWAEUE, SM-L505FZKAEUE, SM-L505FZWAEUE, SM-X400NZAPEUE, SM-X400NZAREUE, SM-X406BZAPEUE, SM-X406BZAREUE, SM-X730NZAPEUE, SM-X730NZAREUE, SM-X736BZAPEUE, SM-X736BZAREUE, SM-X930NZAPEUE, SM-X930NZAREUE, SM-X936BZAPEUE, SM-X936BZAREUE, SM-S936BDBDEUE, SM-S936BDBGEUE, SM-S936BLBDEUE, SM-S936BLBGEUE, SM-S936BZKDEUE, SM-S936BZKGEUE, SM-S936BZSDEUE, SM-S936BZSGEUE, SM-S938BZBDEUE, SM-S938BZBGEUE, SM-S938BZBHEUE, SM-S938BZKDEUE, SM-S938BZKGEUE, SM-S938BZTDEUE, SM-S938BZTGEUE, SM-S931BDBDEUE, SM-S931BDBGEUE, SM-S931BLBDEUE, SM-S931BLBGEUE, SM-S931BLGDEUE, SM-S931BLGGEUE, SM-S931BZKDEUE, SM-S931BZSDEUE, SM-S931BZSGEUE